
Piston Pump Applicator 氣壓泵式熱熔膠機Piston Pump Applicator 氣壓泵式熱熔膠機
HP203PHP203P

Headquarters 臺灣總公司
No.15, Xinhe 2nd Rd., 
South District, Tainan 70248, Taiwan
70248 台南市安平工業區新和二路15號
TEL: +886-6-2644191 FAX: +886-6-2644743

Dongguan Hwang Sun Industrial Co., Ltd.
東莞皇尚實業有限公司
Guangchang Road, Tingshan Village, Houjie Town,  
Dongguan, GuangDong, 523943, China
中國廣東省東莞市厚街鎮汀山村廣場路
TEL: +86-769-81636099  FAX: +86-769-81636399 

Taichung 台中營業所
4F-4, No. 82, Daying W. 1st St.,
Nantun District, Taichung 40865, Taiwan
40865 台中市南屯區大英西一街 82 號 4 樓之 4
TEL: +886-4-24739593  FAX: +886-4-24714414

Kunshan 昆山
Room 902, Building 7, No.495 Yangshu Road, 
Kunshan City, Suzhou City, 215334, China
江蘇省昆山市玉山鎮開發區楊樹路495號玫瑰灣7號
樓902室
TEL: +86-18862117147

Taipei 台北營業所
1F, No. 25-1, Hami St.,
Datong District, Taipei 10370, Taiwan
10370 台北市哈密街 25 之 1 號 1 樓
TEL: +886-2-25933744  FAX: +886-2-25933745

HWANG SUN ENTERPRISE CO., LTD. 皇尚企業股份有限公司 www.hes.com.tw | hwangsun@seed.net.tw

FEATURES 設備特性
1.    Melting tank, dispensing nozzle and manifold could be heated orderly to avoid 

dispensing nozzle being over-heated and reduced carbonization of HMA. Added 
the heater on the manifold to get on production on line, approx. need heating 
time 15mins upon machine is power on. 
全智能電控分段順序加熱，減少膠質碳化節省用電，增加膠路板快速熱熔熱
熔膠，開機加熱15分鐘左右，即可操作使用。

2.    Weekly timer for setting the time to turn on and off machine automatically by 
requirements. 
全週預約開關機功能—可依實際功能需求設定每天不同的開關機時間。

3.    The function of keeping warm as a “Stand By” status to reduce carbonization of 
HMA and to conform to friendly environment. 
智能停機保溫功能—減少膠質碳化符合環保節能需求。

4.    Extended glue transfer pipe to get more area for spraying.
        噴頭導管延長，有利於大鞋面噴塗操作。

5.    Constant flow by precision piston pump.
        雙動氣壓式泵浦---出膠穩定，使用壽命長。

6.    The heater is wrapped outside of the tank and there are the fins at the bottom of the tank to increase melting rate, distribute 
heat evenly for less carbonization inside the tank. 
特殊膠桶環抱式加溫，底端太陽狀傳熱片裝置，充份且均勻加溫，讓熱熔膠碳化幾乎解除。

7.    Three stage filter to reducing maintenance and glue path block. 
三重過濾裝置---減少管路阻塞，停工維修時間，有效提昇生產效率。

8.   Protective transformer to avoid getting damaged due to abnormal instant-voltage. 
內置瞬間電壓防護變壓器(90~320V)，防止智能電子機板損壞。

9.  45% Improvement on energy efficiency design that is compared with traditional models. Reduce waiting  time to get on 
production line. 
節能省電---特殊結構設計，減少電能消耗，比傳統機型省電省膠45%。

SPECIFICATIONS 設備規格
SPEC 規格 UNIT 單位 HP203P

Tank Capacity  膠槽容量 Liter 3

Max. Melting Rate  最大熔膠速率 Kg/HR 5

Max. Operation Temp.  最高操作溫度 ℃ 200

Max. Viscosity  最大使用黏度 CPS 8000

Sets of Gun  噴槍數量 Set 1

Max. Air Pressure  最大氣壓 Kg/cm2 4

Dimensions (L × W × H)  尺寸(長 × 寬 × 高) mm 514 × 576 × 481

Weight  重量 Kg Approx. 27

Power Rate 功率 Watt 1300

Power Requirement  電力需求 220V AC, 6A, 50/60Hz, 1Φ

The flow rate depends on the viscosity of hot melt adhesive. 
實際出膠量會依熱熔膠的黏稠度改變


